
Årsmöte	  Kvisljungeby	  –	  Lilleby	  vägsamfällighet	  
Organisationsnummer	  957105-‐6101,	  Zenithgården,	  2020-‐03-‐22,	  18:00-‐19:00	  

	  

§	  1	   Öppnande	  av	  mötet.	  
	   Mötet	  öppnades	  och	  ansågs	  behörigt	  utlyst.	  

Deltagare,	  se	  bilaga	  1	  
	  
§	  2	   Godkännande	  av	  dagordningen.	  
	   Dagordningen	  godkändes	  enligt	  förslaget.	  
	  
§	  3	   Val	  av	  ordförande	  för	  mötet.	  
	   Till	  årsmötets	  ordförande	  valdes	  Martin	  Berggård.	  
	  
§	  4	   Val	  av	  sekreterare	  för	  mötet.	  

Till	  årsmötets	  sekreterare	  valdes	  Filippos	  Kalfas.	  
	  
§	  5	   Val	  av	  två	  justeringsmän.	  
	   Till	  årsmötets	  justeringsmän	  valdes	  Carina	  van	  den	  Berg	  och	  Henrik	  Wahlström.	  
	  
§	  6	   Styrelsens	  verksamhetsberättelse,	  resultat	  och	  ekonomiska	  ställning.	  

Olof	  Ryding	  delgav	  styrelsens	  verksamhetsberättelse,	  resultat	  och	  ekonomiska	  ställning,	  se	  bilaga	  2	  och	  3.	  
	   	  
§	  7	   Revisorernas	  berättelse.	  

Revisorna	  Hans-‐Göran	  Gustavsson	  och	  Carina	  van	  den	  Berg	  redovisade	  revisorernas	  synpunkter,	  se	  bilaga	  4,	  
och	  föreslog	  ansvarsfrihet	  för	  styrelsen.	  

	   	  
§	  8	   Ansvarsfrihet	  för	  styrelsen.	  
	   Årsmötet	  beslutade	  att	  bevilja	  styrelsen	  ansvarsfrihet	  för	  verksamhetsåret	  2019.	  	  
	  
§	  9	   Årsavgift	  2020.	  

Styrelsen	  att	  årsavgiften	  förblir	  oförändrad	  dvs	  1	  200	  kr	  per	  år.	  	  	  
Årsmötet	  beslutade	  enligt	  styrelsens	  förslag.	  

	  
§	  10	   Ersättning	  till	  styrelse	  och	  revisorer.	  

Årsmötet	  beslutade	  enligt	  styrelsens	  förslag,	  d.v.s.	  att	  styrelsearvoden	  och	  revisorarvoden	  bibehålls	  på̊	  
nuvarande	  nivå̊,	  dvs.	  8	  000	  kr/år	  till	  styrelsen	  och	  2	  000	  kr/år	  till	  revisorerna.	  

	  
§	  11	   Val	  av	  styrelse.	  

Valberedningen	  Martin	  Berggård	  och	  Oscar	  Garnemark	  förslag	  till	  styrelse:	  
Ordförande:	  Filippos	  Kalfas	  omval	  på	  ytterligare	  2	  år,	  dvs	  2020	  och	  2021	  	  
Sekreterare:	  Martin	  Berggård	  omval	  på	  ytterligare	  2	  år,	  dvs	  2020	  och	  2021	  

	   Suppleant:	  Oscar	  Garnemark	  omval	  för	  ytterligare	  1	  år,	  2020	  
Kassör:	  Olof	  Ryding	  har	  ett	  kvar	  (2020)	  
	  
Mötet	  beslutade	  styrelse	  enligt	  valberedningens	  förslag	  ovan.	  
	  

§	  12	   Val	  av	  revisorer	  och	  revisorsuppleanter.	  
Valberedningen	  Martin	  Berggård	  och	  Oscar	  Garnemark	  förslag	  till	  revisorer:	  
Revisor	  1:	  Hans-‐Göran	  Gustafsson	  omval	  på	  ytterligare	  2	  år,	  dvs	  2020	  och	  2021	  
Revisor	  2:	  Carina	  van	  den	  Berg	  (ett	  år	  kvar	  2020)	  	  
Revisorssuppleant:	  Zenitha	  Cronéer	  omval	  för	  ytterligare	  ett	  år,	  2020	  
	  
Mötet	  beslutade	  revisor	  enligt	  valberedningens	  förslag	  ovan.	  
	  

§	  13	   Val	  av	  valberedning.	  
	   Årsmötet	  utsåg	  Victora	  Wahl	  Seglen	  och	  Olle	  Nordblad	  till	  valberedning	  för	  2020	  

	  



	  
§	  14	   Motioner	  	  
	  
	   Vägbommen	  Gamla	  Lillebyvägen	  -‐	  cykelbana	  	  

”Vägbommen”	  över	  Gamla	  Lillebyvägen	  där	  vägen	  blir	  till	  cykelbana	  (nere	  vid	  bronsålderssundsparkeringen)	  består	  av	  
3	  järnstaket.	  	  
	  
Motion:	  
Ta	  bort	  ett	  av	  de	  tre,	  förslagsvis	  det	  som	  vätter	  mot	  Mjöviks	  bageri.	  	  
Går	  inte	  att	  svänga	  runt	  och	  komma	  igenom	  idag	  med	  joggingbarnvagnar,	  rullstolar	  och	  i	  vårt	  fall	  en	  flakcykel.	  Man	  
drar	  istället	  ut	  o	  fastnar	  i	  geggan	  där	  mopparna	  kör.	  Tveksamt	  om	  permobiler	  etc	  kan	  göra	  den	  manövern.	  I	  somras	  
kunde	  man	  köra	  bredvid	  avspärrningen	  men	  där	  står	  nu	  en	  husvagn	  parkerad.	  	  
	  
Om	  det	  godkänns	  så	  kan	  jag	  lösa	  det	  och	  forsla	  till	  stora	  ÅVC.	  	  
	  
/Johan	  Linder,	  Myrliljevägen	  6	  
	  
	  
Genomfartshinder	  -‐	  sträckan	  Gamla	  Lillebyvägen	  mot	  Fågelviksvägen.	  
Vid	  fastigheten	  "	  gamla	  zenitgården"	  strax	  efter	  bron	  i	  botten	  av	  långa	  backen	  har	  det	  sedan	  tidigare	  uppförts	  ett	  
hinder	  i	  form	  av	  en	  mycket	  stor	  cement	  ring	  i	  avsikt	  att	  hindra	  biltrafik	  att	  köra	  hela	  sträckan	  Gamla	  Lillebyvägen	  via	  
Fågelviksvägen	  till	  Lillebyägen.	  Sedan	  ett	  antal	  år	  tillbaka	  har	  denna	  cement	  ring	  flyttats	  åt	  sidan	  och	  ett	  stort	  
stålstaket	  har	  uppförts	  på	  platsen,	  detta	  är	  utformat	  så	  att	  man	  inte	  kan	  cykla	  igenom	  samt	  att	  det	  hindrar	  personer	  
med	  permobil,	  rullstol	  och	  andra	  transportföremål	  att	  passera.	  
	  	  
Denna	  vägsträcka	  är	  markerad	  med	  gul	  skylt-‐	  Cykelväg	  och	  är	  angiven	  på	  Göteborgs	  stads	  cykelkarta	  som	  just	  cykelväg	  
som	  leder	  fram	  till	  Lillebyvägen	  (mot	  Torslanda	  och	  Lillebybadet)	  
	  	  
Dessutom	  har	  en	  fastighetsägare	  parkerat	  sin	  husvagn	  avsiktligt	  så	  att	  den	  uppenbart	  ska	  blockera	  en	  liten	  smal	  stig	  
som	  hade	  kunnat	  underlätta	  viss	  passage.	  	  Vi	  undrar	  nu	  om	  detta	  uppförda	  hinder	  har	  godkänts	  av	  kommunens	  
trafikenhet,	  hade	  det	  inte	  varit	  mer	  lämpligt	  att	  uppföra	  den	  typ	  av	  hinder	  som	  finns	  i	  anslutningen	  till	  Fågelviksvägen	  
vid	  bageriet	  -‐	  och	  som	  ger	  utrymme	  för	  genomfart	  för	  större	  ekipage?	  
	  	  
Vi	  har	  vid	  ett	  flertal	  tillfällen	  fått	  hjälpa	  passerande	  med	  olika	  varianter	  av	  kärror	  kopplade	  till	  sina	  cyklar	  som	  har	  
fastnat	  i	  detta	  hinder	  och	  som	  inte	  kan	  ta	  sig	  igenom.	  
	  	  
Vi	  ser	  gärna	  att	  denna	  fråga	  tas	  upp	  på	  vägföreningens	  möte	  den	  22	  mars	  2020,	  då	  den	  kan	  anses	  vara	  gällande	  för	  
alla	  som	  bor	  i	  området	  likaväl	  som	  passerande	  som	  valt	  denna	  transportväg.	  	  Om	  inte	  annat	  ber	  vi	  er	  vidta	  de	  åtgärder	  
som	  krävs	  för	  att	  underlätta	  framkomligheten.	  
	  
/Annelie	  Åkerström,	  Gamla	  Lillebyvägen	  19	  
	  
Styrelsen	  svar	  på	  de	  två	  motionerna	  ovan	  
Styrelsen	  har	  ingen	  åsikt	  i	  frågan	  utan	  överlåter	  till	  årsmötet	  att	  besluta.	  	  
Martin	  kollar	  med	  kommunen	  vem	  som	  är	  ansvarig	  för	  vägbommen.	  	  
	  
Årsmöte	  beslut	  
	  
Årsmötet	  bad	  styrelsen	  att	  informera	  ägaren	  till	  den	  parkerade	  husvagnen	  att	  den	  inte	  ska	  vara	  parkerad	  där.	  	  
Årsmötet	  tog	  beslut	  om	  att	  föbättra	  framkomligheten	  och	  gav	  styrelsen	  i	  uppdrag	  att	  göra	  det	  på	  lämpligt	  sätt.	  	  
Dock	  ska	  ett	  hinder	  vara	  kvar	  för	  att	  hindra	  biltrafik.	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
Farthinder	  vid	  Gamla	  Lillebyvägen	  57	  
Vi	  har	  skickat	  mail	  sedan	  tidigare	  ang.	  farthinder	  (2	  st	  behövs)	  samt	  att	  vi	  önskar	  30	  km	  skylt	  +	  kör	  sakta	  barn	  skyltar.	  	  
Detta	  gäller	  utanför	  G.L	  57	  då	  många	  fordon	  bromsar	  inte	  upp	  alls	  utan	  kör	  alldeles	  för	  fort	  förbi	  oss.	  Det	  skapar	  
otrygghet	  framförallt	  för	  alla	  våra	  barn,	  hastigheten	  minskar	  inte	  ens	  när	  vi	  varit	  ute	  på	  gatan	  vid	  huset...	  	  
/Victoria	  Wahl	  Seglen	  &	  Urban	  Williamsson,	  Gamla	  Lillebyvägen	  57	  
	  
Styrelsen	  svar	  på	  de	  motionerna:	  
Styrelsen	  förslag	  är	  att	  vi	  målar	  ”30-‐symboler”	  på	  vägen	  vid	  raksträckan	  någonstans	  GL7A,	  vid	  lekplatsen	  och	  vid	  
backen	  GL57.	  Uppföljning	  sker	  efter	  någon	  månad	  om	  det	  gett	  effekt.	  
	  
Styrelsen	  föreslår	  även	  att	  vi	  köper	  ett	  nytt	  farthinder	  för	  att	  ersätta	  det	  stulna	  farthindret	  vid	  lekplatsen	  (runt	  5	  000	  
kr)	  och	  ber	  årsmötet	  att	  besluta	  i	  frågan.	  	  
	  
	  
Årsmöte	  beslut	  
	  
Årsmötet	  tog	  beslut	  om	  att	  	  sätt	  upp	  ett	  farthinder	  vid	  Gamla	  Lillebyvägen	  57.	  Ansvarig	  för	  att	  ta	  in	  det	  under	  vintern,	  
då	  plogning	  sker	  är	  Victoria	  Wahl	  Seglen	  &	  Urban	  Williamsson,	  boende	  på	  Gamla	  Lillebyvägen	  57.	  	  
	  
Årsmötet	  tog	  också	  beslut	  om	  att	  köpa	  ett	  nytt	  farthinder	  för	  den	  som	  blivit	  stolen	  vid	  lekplatsen.	  	  
	  
Skada	  på	  gräsmatta	  vid	  Gamla	  Lillebyvägen	  24	  
Jag	  bor	  på	  Gamla	  Lillebyvägen	  24,	  jag	  har	  en	  gräsplätt	  utanför	  mitt	  staket	  som	  bilar	  och	  lastbilar	  kör	  på.	  
Jag	  har	  påtalat	  detta	  för	  vägföreningen	  (2015)	  som	  i	  samband	  med	  att	  vägen	  fick	  ny	  asfalt	  la	  på	  jord	  och	  lite	  grus,	  å	  det	  
blev	  fint.	  Men	  inget	  som	  stoppar	  trafiken	  att	  köra	  på	  gräset.	  
	  
Man	  kan	  nu	  tydligt	  se	  effekterna	  av	  detta	  på	  min	  tomt	  som	  har	  fått	  en	  höjning	  ca	  30-‐40	  cm	  högre	  än	  vägen.	  Det	  är	  inte	  
det	  värsta.	  I	  marken	  där	  bilar	  och	  lastbilar	  kör	  ligger	  VA,	  El	  och	  fiber.	  	  Jag	  pratade	  med	  Göteborg	  Energi	  som	  var	  här	  
och	  fotat	  marken	  då	  de	  var	  i	  området	  av	  annan	  anledning.	  
	  
Vill	  ha	  med	  detta	  som	  en	  motion	  i	  årsmötet.	  	  
Vilka	  åtgärder	  vi	  kan	  och	  behöver	  göra.	  Ett	  förslag	  kan	  vara	  att	  bygga	  upp	  marken	  och	  sedan	  lägga	  tre	  stora	  stenar	  
eller	  liknande	  som	  hindrar	  trafiken	  där.	  
	  

	   	  
Mathias	  Jonsson,	  Gamla	  Lillebyvägen	  24	  
	  
Styrelsen	  svar	  på	  motionen:	  
Styrelsen	  föreslår	  årsmötet	  att	  ta	  beslut	  om	  att	  fylla	  upp	  svackan	  och	  sätter	  upp	  pinnar/skylt/flisbinge	  som	  förhindrar	  
trafik	  på	  gräsmattan,	  dock	  vill	  vi	  inte	  sätta	  upp	  stenar	  för	  risk	  vid	  skada	  vid	  plogning.	  	  
	  
Årsmöte	  beslut	  
	  
Årsmötet	  beslutade	  enligt	  styrelsen	  förslag.	  	  
	  
	  
Meddela	  styrelsen	  vid	  större	  ombyggnationer	  och	  nybyggnationer	  
Styrelsen	  förslår	  årsmötet	  att	  beslut	  om	  att	  större	  ombyggnationer	  och	  nybyggnationer	  ska	  meddelas	  styrelsen	  innan	  
det	  sker.	  Detta	  för	  att	  kunna	  genomföra	  besiktning	  och	  informera	  om	  gällande	  regler	  kring	  vägen	  (BK3).	  Årsmötet	  bör	  
även	  ge	  styrelsen	  möjlighet	  att	  faktura	  fastighetsägaren	  med	  en	  straffavgift	  om	  5	  000	  kr,	  vilket	  är	  in	  nivå	  med	  en	  
besiktning,	  om	  detta	  inte	  sker.	  	  
	  
Årsmöte	  beslut	  
	  
Årsmötet	  beslutade	  enligt	  styrelsen	  förslag.	  
	  

	  



	  
§	  15	   Övriga	  frågor	  

Tippning	  vid	  parkering	  vid	  GL57	  
Det	  är	  förbjudet	  och	  skylt	  finns	  uppsatt	  om	  det	  
	  
Stolpar	  till	  elledning	  
Det	  är	  inte	  vägförenings	  ansvar,	  felanmälan	  sker	  till	  kommunen	  
	  
Farthinder	  sitter	  inte	  fast	  
Styrelsen	  kollar	  upp	  det	  
	  
Vändskylt	  till	  GL6	  
Styrelsen	  kollar	  upp	  det	  
	  
Slåtter	  
Styrelsen	  ber	  att	  få	  det	  gjort	  det	  tidigare	  än	  tidigare	  år	  samt	  att	  det	  görs	  med	  bra	  kvalitet.	  	  

	  
	  
	   	  
§	  16	   Protokoll	  från	  årsmötet	  

Protokoll	  kommer	  att	  läggas	  ut	  på	  hemsidan	  http://kvisljungeby-‐lilleby.se	  
	  

§	  17	   Mötet	  avslutas	  
	   Mötet	  avslutades	  
	  
	  

Mötesordförande	   	   	   	   Mötessekreterare	  
	  
	  
	  
Martin	  Berggård	  (GL7A)	   	   	   Filippos	  Kalfas	  (LH25)	   	   	   	   	  
	  
	  
Justerad	  av	   	   	   	   	   Justerad	  av	  	  
	  
	  
	  
Carina	  van	  den	  Berg	  (LH27)	   	   	   Henrik	  Wahlström	  (LH22)	  

	  



Bilaga	  1	  Mötesdeltagare	  Årsmöte	  Kvisljungeby	  –	  Lilleby	  vägsamfällighet	  2019-‐03-‐12	  

Olof	  Ryding	  GL7B	  	  
Martin	  Berggård	  GL7A	  
Filippos	  Kalfas	  LH25	  
Malin	  Lindén	  Kalfa	  LH25	  
Oscar	  Garnemark	  LH16	  
Hans-‐Göran	  Gustafsson	  GL38	  A	  
Eva	  Crusner	  GL38A	  
Derek	  Crabb	  GL19	  
Olle	  Nordblad	  LH18	  
Anki	  Kallenberg	  GL40	  
Carina	  van	  den	  Berg	  LH27	  
Richard	  van	  den	  Berg	  LH27	  
Victoria	  Wahl	  Seglen	  GL57	  
Urban	  Williamsson	  GL57	  
Annelie	  Åkerström	  GL19	  
Zenitha	  Cronér	  M1	  
Therese	  Örnmark	  GL6C	  
Henrik	  Wahlström	  LH22	  
	  
	  



Bilaga 2 Verksamhetsberättelse 
 
	  

Verksamhetsberättelse	  samt	  resultat-‐	  och	  balansräkning	  
för	  vägföreningen	  Kvisljungeby	  Lilleby	  samfällighet	  2019	  

	   	   	   	   	   	   	   	  
Styrelse	   	   	   	   	   	   	  

Ordf.	   Filippos	  Kalfas	   	   	   	   	   	  
Kassör:	   Olof	  Ryding	   	   	   	   	   	  
Sekreterare:	   Martin	  Berggård	   	   	   	   	   	  
Suppleant:	   Oskar	  Garnemark	   	   	   	   	   	  

	  
Styrelsen	  har	  haft	  4	  ordinarie	  möten.	   	   	   	   	   	  

	  
Händelser	  under	  året	   	   	   	   	   	  
	   	   	   	   	   	   	   	  

-‐	   Löpande	  skötsel	  i	  form	  av	  snöröjning,	  halkbekämpning,	  flisfyllning,	  
sopning	  och	  slåtter	  har	  genomförts	  under	  året.	  

-‐	   Totala	  vinterunderhållskostnaden	  inklusive	  snöröjning,	  flis	  och	  flisning	  
vintern	  2018-‐2019	  uppgick	  till	  75018	  kr.	  

-‐	   Under	  2019	  har	  Ruggebergsvägen	  besiktigats	  inför	  nybyggnation.	  
Kostnaden	  kommer	  att	  vidarefaktureras	  efter	  slutbesiktning	  under	  
2020.	  

-‐	   Tre	  fartgupp	  köptes	  in	  och	  placerades	  ut.	  Kostnad	  12764	  Sek.	  

-‐	   Nya	  flisbingar	  som	  beställdes	  under	  2018	  har	  placerats	  ut.	  

-‐	   Två	  30km/h	  skyltar	  har	  köpts	  in	  och	  monterats	  samt	  en	  återvänds	  
skylt.	  

-‐	   Beslut	  har	  fattats	  om	  att	  sätta	  upp	  BK3	  skylt	  vid	  infarten.	  Kommer	  att	  
beställas	  och	  monteras	  2020.	  

-‐	   Reparation	  av	  brunnar	  har	  genomförts	  till	  en	  kostnad	  av	  107332	  Sek.	  
Vägföreningen	  undersöker	  möjligheten	  att	  få	  igen	  en	  del	  pengarna	  via	  
REV	  försäkring.	  

-‐	   Styrelsen	  har	  gått	  ut	  med	  informationsbrev	  till	  alla	  medlemmar	  om	  
vikten	  av	  att	  röja	  sly	  och	  grenar	  i	  närheten	  av	  vägen.	  

-‐	   Sättningen	  i	  vägen	  vid	  Zenithinfarten	  har	  felrapporterats	  till	  
kommunen.	  Vi	  avvaktar	  	  åtgärd	  från	  kommunens	  sida.	  

-‐	   Ett	  antal	  lampor	  har	  felrapporterats	  och	  lagats	  under	  året.	  

-‐	   Större	  träd	  och	  slyröjning	  skjutits	  till	  2020	  p.g.a.	  den	  stora	  utgiften	  kopplad	  
till	  reparationen	  av	  brunnar.	  



Bilaga	  3	  Resultat	  och	  ekonomiska	  ställning	  
	  
	  

Resultaträkning 2019 (Sek) 

   Intäkter	  
	   	  Vägavgifter	  medlemmar	   127	  500	  	  	  	  

	  Kommunalt	  och	  Statligt	  driftsbidrag	   15	  597	  	  	  	  
	  

	   	   	  Summa	  vägavgifter	  
	  

143	  098	  	  	  	  
Ränta	  (Placeringskonto)	  

	  
0	  	  	  	  

	   	   	  Summa	  intäkter	  
	  

143	  098	  	  	  	  

	   	   	  Utgifter	  
	   	  Snöröj	   -‐75	  018	  	  	  	  

	  Maskinsopning	   -‐8	  750	  	  	  	  
	  Grässlåtter	   -‐2	  588	  	  	  	  
	  Vägreparationer	   -‐107	  332	  	  	  	  
	  Summa	  vägkostnader	  

	  
-‐193	  688	  	  	  	  

Styrelsearvoden	  (Periodiserat)	   -‐8	  000	  	  	  	  
	  Revisorsarvoden	  (Periodiserat)	   -‐2	  000	  	  	  	  
	  Besiktning	  Ruggebergsvägen	   -‐3	  975	  	  	  	  
	  Diverse	  mindre	  kostnader	   -‐3	  260	  	  	  	  
	  Summa	  övriga	  kostnader	  

	  
-‐17	  235	  	  	  	  

Summa	  utgifter	  
	  

-‐210	  923	  	  	  	  

	   	   	  Resultat	  
	  

-‐67	  825	  	  	  	  

	   	   	  Balansräkning 2019 

   Tillgångar	   19-‐12-‐31	   18-‐12-‐31	  
Kassa	  	   0	  	  	  	   0	  	  	  	  
Bank	  (Penningkonto)	   99	  741	  	  	  	   172	  567	  	  	  	  
Bank	  (Placeringskonto)	   514	  419	  	  	  	   509	  419	  	  	  	  

Summa	  tillgångar	   614	  161	  	  	  	   681	  986	  	  	  	  

	  
	   	  Skulder	  och	  eget	  kapital	   18-‐12-‐31	   18-‐12-‐31	  

Eget	  kapital	   671	  986	  	  	  	   633	  384	  	  	  	  
Årets	  resultat	  	   -‐67	  825	  	  	  	   38	  602	  	  	  	  
Upplupna	  kostnader	   10	  000	  	  	  	   10	  000	  	  	  	  

Summa	  skulder	  &	  eget	  kapital	   614	  161	  	  	  	   681	  986	  	  	  	  

	  
	   	  Upplupna	  kostnader	  består	  av	  
	   	  Styrelsearvoden	   8	  000	  	  	  	  

	  Revisorsarvoden	   2	  000	  	  	  	  
	  Summa	  upplupna	  kostnader	   10	  000	  	  	  	  
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